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TERVON KUNNAN YLÄKOULUSELVITYKSEN KUNTALAISTILAISUUS 

MUISTIO 

Kunnanjohtaja Petteri Ristikangas 

Hallintojohtaja Kaija Tarvainen 

Kunnanvaltuuston puheenjohtaja 

Sivistyslautakunnan puheenjohtaja Touko Raatikainen 

Rehtori Kimmo Honkanen 

Tilaisuus alkoi klo 18.00 

Erkki Pääkkönen avasi kuntalaisillan. 

Kunnanjohtaja Petteri Ristikangas kertoi Tervon kunnan tilanteesta 

- Sote 

- Teknisen toimen yhtiöittäminen 

- Vapaa-aika- ja nuorisotoimen yhteistyö Vesannon kanssa 

- SavoGrow 

- muutoksia tulee kaikilla hallinnon aloilla 

- kuntatalous 

- kehitysnäkymät hyvät 

- haasteet 

- uskalletaan yrittää ja kokeilla, onnistua ja epäonnistua 

- kuntastrategia 

Maire Jäntti: 

Ennenkin on ollut notkahduksia, millä asenteella asioita viedään, uskotaanko tulevaisuuteen, 

tietotekniikkaan perustuvaa opetusta samalla hinnalla kuin kuljetetaan oppilaita naapurikuntiin 

Hallintojohtaja Kaija Tarvainen 

- Yläkouluselvitys 

- Yhtenäiskouluun siirtyminen 

- oppilasmäärät 

- kartat 

- tuntikehys 

Jani Nuutinen näytti Tervon kunnan kotisivuilta Yläkouluselvitys –linkin. Lähetä kysymys mahdollisuus. 

Katja Suhonen: materiaalit tulevat nettiin, opetuksenjärjestäjänä on taattava opetuksen taso 

jatkokoulutusta silmällä pitäen, innovatiivista, nuoret samalla viivalla 

Anna-Maija Korhonen: alueellista vaikuttavuutta, tietyissä aineissa pätevyyttä täällä, onko muualla, haetaan 

yhteistyötä valinnaisaineita, jaksotus, aikaa ideoinnille, mitä me voimme tarjota, rohkeaa identiteettiä, 

laatua 

Jani Kääriäinen: sekavat ajatukset, kaikki voimavarat pitää olla, että yläkoulu säilyy, Tervosta sammutetaan 

valoja huono asia, ei taloudelliset näkökulmat, pedagogiset näkökulmat, pieni koulu on vahvuus, Tervoon 



palataan takaisin, ollaanko ainut joka miettii yläkoulun kohtaloa, valinnaiset aineet, helpompi kuljettaa 

kaksi opettajaa, miten verotulot kehittyvät, häviääkö, pysyykö kunta muuten samanlaisena, Silta esimerkki. 

Minna Jaakkola: kaupungista Tervoon, pienuus on laatua, erikoiset yhdysluokat, valtuutetuilla arvovalinnan 

paikka, satsataanko lapsiin, pieniin yläluokkien ryhmiin jakaminen. Smart decline. Uusia malleja. Täysin 

etämuotoisen opetuksen järjestäminen, opetushallitus. 

Pirjo Hänninen: koulukiinteistö, sisäilmaongelmia, pystytäänkö tässä rakennuksessa järjestämään opetusta. 

Jatko kysymys: entisen alakoulun käyttömahdollisuudet 

Petteri: uusi koulukiinteistö, vanhan peruskorjaaminen vai uusi koulu, millainen koulu (0-6 vai 0-9) ratkeaa 

myöhemmin 

Petteri: yksi tila terve, vintti. Rakennus todella huonossa kunnossa, rakennus painuu 

Jaana Tarkkonen: jos yläluokat siirtyvät jonnekin, halvaannuttaako alaluokkien toiminnan, ei yksinkertainen 

juttu, yhden osan irrottaminen vaikuttaa muihin. 

Kaija Tarvainen: Kustannus 13 000 euroa/oppilas, valtio-osuus 7000e/oppilas, leikataan 200-300 

euroa/asukas, 20.9 laskentapäivä, kuntien palvelujen tuottaminen Soten jälkeen, koko pitäjän koulu 

(toiminnot), toimintaa muulloinkin kun 9-15 välillä. Perintörahasto. 

Touko Raatikainen: tietoa päättäjille 

Kimmo Honkanen: lyhyesti, mitä opettajakunta tekee, huoltajat ja oppilaat mukaan 

Erkki Pääkkönen päätti tilaisuuden klo 20. 

 

 


